
 
 
NIEUWE OPZET JAARVERGADERING STICHTING SPORT EN 
GEMEENSCHAPSVOORZIENINGEN HENGEVELDE (SSGH) 
 
Afgelopen maandagavond werd in de conferentiezaal van Kulturhus de Marke na 3 jaar weer 
een jaarvergadering gehouden van de Stichting Sport en Gemeenschapsvoorzieningen 
Hengevelde (SSGH). De afgelopen jaren ging de vergadering niet door i.v.m. Corona. 
Voorzitter Mark Tuinte opende de vergadering en heette alle aanwezigen van harte welkom.  
 
Een nieuwe opzet 
Waar in het verleden vooral de afgevaardigden van de verenigingen aanwezig waren, is er 
dit jaar voor gekozen om naast de afgevaardigden van de verenigingen ook de vrijwilligers 
en de Hengeveldse gemeenschap uit te nodigen. Een iets andere opzet dan vroeger. Reden 
hiervoor is de ontwikkeling rondom een eventuele nieuwe MFA. We staan als gemeenschap 
de komende tijd voor meerdere keuzes/beslissingen. Juist nu is het belangrijk dat we van 
elkaar weten wat er actueel speelt en welke rol de SSGH hierin heeft. We zijn er ons van 
bewust dat we meer zichtbaar moeten zijn/worden, maar willen vooral faciliterend zijn voor 
de Hengeveldse verenigingen en gemeenschap. 
 
Organisatie 
Om duidelijkheid te verschaffen omtrent bevoegdheden en verantwoordelijkheden is er ook 
stilgestaan bij de statuten van de stichting.  
 
Doel van de SSGH   
het oprichten, in stand houden en exploiteren van gebouwen en andere voorzieningen in 
Hengevelde ten behoeve van het verenigingsleven, de vrijetijdsbesteding, de ontmoeting en 
de dienstverlening, alsmede het bevorderen van de sportbeoefening te Hengevelde en de 
samenwerking tussen verenigingen en personen op het gebied van sportbeoefening te 
bevorderen. 
 
De stichting eigenares/opstaller van onroerende zaken in Hengevelde 
De stichting is eigenares/opstaller van onroerende zaken in Hengevelde. Het betreft hier de 
sporthal/kulturhus De Marke, de drie daarnaast gelegen tennisbanen en de beachvelden, 
alsmede het gebouw ’t Rupert’s Erve c.a. (exclusief kantine) met de drie voetbalvelden en 
een “handbalveld”. 
 
Wij vinden dat alle verenigingen alle mogelijkheden moeten hebben om te kunnen werken 
aan de verdere ontwikkeling van hun vereniging. 
 



Sinds 2017 is de SSGH ook verantwoordelijk voor de exploitatie van Kulturhus de Marke op 
basis van een vrijwilligersorganisatie.  
 
De SSGH legt financieel (primair) verantwoordelijkheid af aan gemeente, daarnaast voelen 
wij deze verantwoordelijkheid ook richting onze gebruikers (gebruikers van de 
accommodaties). Zoals gezegd zijn wij faciliterend aan verenigingen, maar zullen we ook 
vanuit een breder maatschappelijk verantwoordelijkheid kijken naar 
vraagstukken/wensen/ideeën op de accommodaties. 
 
Actuele ontwikkelingen hebben laten zien dat statuten niet goed aansluiten bij de huidige 
situatie.  
 
Tevens zijn er plannen voor ontkoppeling van het accommodatiebeheer en de exploitatie van 
Kulturhus de Marke. Onder meer om ervaring op te doen die we wellicht bij de nieuwe MFA 
goed kunnen gebruiken.  
 
Historie 
In 1969 is er een comité 't Dorpshuis opgericht. In 1971 zijn de statuten opgesteld voor de 
stichting gemeenschap Hengevelde. In 1974 is de sporthal officieel geopend. In september 
1973 was er al een eerste gymles van school verzorgd door Jan Boomkamp. 1978 is de 
toenmalige Marke uitgebreid met vergaderruimte en een conferentiezaal. In 1995 is de 
stichting SSGH (Stichting Sport- en Gemeenschapsvoorzieningen Hengevelde) ontstaan na 
samenvoeging van de toenmalige sportstichting en Stichting de Marke. In 2024 bestaat 
sporthal/kulturhus de Marke 50 jaar.  
 
Nu 
Anno 2022 wil de SSGH (Stichting Sport en Gemeenschapsvoorzieningen Hengevelde) 
naast het beheer / de operatie over Kulturhus de Marke, verantwoording nemen inzake het 
actief meedenken/meewerken over/aan een duurzame toekomst voor sportend en cultureel 
Hengevelde. 
 
Bestuur 
De samenstelling van het bestuur is de afgelopen periode behoorlijk veranderd. We hebben 
in de coronaperiode afscheid genomen van voorzitter Frank Slijkhuis, Mark Immink als 
afgevaardigde van de tennis en Harry Spekreijse als afgevaardigde van de voetbal. Gisteren 
hebben we na bijna 7 jaar afscheid genomen van onze secretaris Nancy Slootman. Na 
akkoord van de vergadering zijn toegevoegd aan het bestuur Ivanka Schreijer (secretaris) en 
Wouter Ros (algemene zaken). De extra werkzaamheden omtrent de MFA hebben ertoe 
geleid een extra bestuurder in de vorm van Wouter te benoemen.  
 



 
 
Vanuit zowel de handbal, voetbal, volleybal en tennis zijn er ook bestuursleden toegetreden. 
De exacte invulling wordt de komende tijd duidelijk. Er wordt maandelijks vergaderd door het 
bestuur. Tevens zijn er periodiek overleggen met gebruikers van de accommodaties en de 
werkgroepen van de vrijwilligersorganisatie van Kulturhus de Marke. Deze werkgroepen zijn: 

1. Barbezetting / Horeca 
2. Onderhoud gebouw, installaties en tuin 
3. Schoonmaak 
4. Zwerfbieb 
5. Vrijdagploeg 
6. Energie 
7. Nieuwe initiatieven 

Accommodaties 
Ook is er teruggekeken naar de recente werkzaamheden/veranderingen op de 
accommodaties. 
 
’t Rupert’s Erve 

• eind 2021: aanleg nieuwe toplaag kunstgrasveld 
• voorjaar 2022: start renovatie kleedkamers/kelder  
• najaar 2022: start verbouwing kelder / Fysiotherapie Noordman  

't Root 

• eind 2019: Koeling/verwarming kantine  
• zomer 2022: Nieuw toegangscontrolesysteem tenniskantine  

Kulturhus de Marke 

• Voorjaar 2020: reparatie dak boven kleedkamers 
• Zomer 2020: Ledverlichting in gang en kleedkamers 
• Begin 2021: einde peuterspeelzaal 



• 11 juli 2021: inbraak Kulturhus 
• zomer 2021: blikseminslag Kulturhus 
• 20 nov. 2021: Opruimen oude loods ZF  
• Maart 2022: Vervanging vloer koelcel / kwam omhoog 
• Voorjaar 2022: inrichting ruimte oude peuterspeelzaal 
• 27 mei 2022: Opening jeugdhonk  
• Aug. 2022: Nieuwe ledverlichting sporthal  
• actueel: herbestemming oude muzieklokaal  
• actueel: beheerdersruimte geschikt maken voor loopgroep/powerwalk 

Beachvelden 

•  April 2021: Groot onderhoud beachvelden 

Overzicht gebruikers Hengeveldse Accommodaties 
 

 
 
Financieel 
Penningmeester André Kolner gaf een toelichting op het jaarverslagen van 
accommodatie Rupertserve en accommodatie de Marke. We keken terug op de jaren 2019, 
2020 en 2021. Door uitstel van (groot) onderhoud en de goede resultaten van de 
vrijwilligersorganisatie kijken we ondanks corona terug op financieel goede jaren voor de 
stichting. In de pauze werd duidelijk dat André in z'n enthousiasme was vergeten een 
toelichting op de balans te geven. Dit is na de pauze gecorrigeerd. Tevens is er stilgestaan 
bij de begrotingen voor 2023. 
 
Vrijwilligersorganisatie Kulturhus de Marke 
De afgelopen jaren zijn we met een kleine 200 vrijwilligers betrokken bij de exploitatie van 
het Kulturhus. Meer dan 100 barmedewerkers draaien de bardiensten. Bijna 35 vooral 
dames zorgen voor een schoon Kulturhus. De vrijdag ploeg zorgt ervoor dat ook buiten alles 
spic en span is. De zwerfbieb is up-to-date en staat vol met mooie (kinder)boeken. Ernald 
ten Thije en z'n team zijn bijna dagelijks in de weer met het onderhoud van de sporthal 
(vloer, toestellen en attributen). In september 2021 zijn er tijdens een belavond meer dan 30 
nieuwe vrijwilligers geworven. Fantastisch. Vrijwilligers super bedankt! 



 
Werkgroep Energie 
De hele wereld is momenteel bezig met de steeds hogere kosten voor energie. Ook binnen 
de accommodaties in Hengevelde is dit thema meer dan actueel. Er is een werkgroep 
opgericht die meedenkt over verduurzaming of het besparen van energie. Voor Kulturhus de 
Marke lopen vooral de kosten voor gas fors op. We verbruiken gemiddeld 23.000 m3 gas per 
jaar. Een kuub gas kost inmiddels ca 2 euro meer dan voorheen. Reken zelf maar uit wat dit 
betekend aan extra kosten. 
 
MFA 
Het laatste deel van de vergadering hebben we stilgestaan bij de stand van zaken omtrent 
de plannen van de nieuwe MFA. Aan de hand van de presentatie die ook is gegeven op 1 
oktober tijdens de bijeenkomst inzake de dorpscoöperatie hebben we stilgestaan bij de reeds 
gezette stappen en de stappen die we de komende maanden willen/moeten gaan zetten.  
Uiteindelijke doel is: Vanuit participatie samen met de inwoners van Hengevelde en de 
gemeente Hof van Twente werken aan één nieuw multifunctioneel sportcomplex (MFA) 
voor sport en “cultuur” op een nieuwe locatie!  
Op korte termijn zal er een intentieverklaring worden getekend door sportverenigingen en de 
stichting SSGH.     
 
Het lijkt een abc’tje, met grondruil voor woningbouw als inbreidingsplan voor een MFA aan 
de rand van het dorp. ,,Maar dat is het niet. Alles is duurder geworden en de rente is 
gestegen. Het wordt een uitdaging, maar het goede gevoel overheerst.” 
 
Iedereen bedankt voor de komst! 
Nog vragen? Neem dan contact met Mark of André. 
 


